

Car 汽车论坛将延期举办

Car Symposium will be postponed in accordance with the Auto Show

Our thoughts have been with Wuhan over the past couple of months. Though we look forward to seeing you at the 6th Car Symposium in Beijing, as the Auto China Show has been postponed, we are moving the Symposium accordingly. The pre-Eve Event will still take place on the first Press Day of the 2020 Auto China Show and the Car Symposium will be taking place on the second Press Day then.

过去的月余，我们的思绪与武汉同在。尽管我们十分期待在北京Car汽车论坛见到大家，随着北京国际汽车展览会宣布延期举行，我们的活动时间也将随之调整。调整后的具体时间还在确定中。论坛前的晚宴依然将在车展第一个媒体日举行，论坛当日仍将是车展第二个媒体日。

For those who have registered with us, thank you for your patience as we work out the details given the situation. The booked packages and tickets are automatically valid for the new dates.

对于已经注册的伙伴和参会者，我们非常感谢您的理解与耐心。所有已经预定的票务将自动延伸到新的日期。

For those who have yet to register, please note registration are open, and this is the exact time to show confidence and cohesiveness as an industry.

还没有注册的，论坛报名依旧照常——现在更是展现作为一个行业的信心与凝聚力的时候，Car汽车论坛就是这样一个专为业界人士打造的平台。

We saw inspiring acts of Chinese car manufactures transforming their assembly line to support face mask and protective gear to support the fight against the virus. We also see the use of big data in understanding and containing the exposure. There will be so much we can learn and share after the situation is fought off. We'll see you then!

在对抗疫情的战斗中，我们看到了许多令人钦佩的地方，一些汽车生产商在短时间内转化生产线，支持口罩防护服的生产；在控制追查疫情扩散的过程中对大数据的使用。在疫情结束后，我们将会有许多能够学习交流的方向。我们期待到时与大家Car汽车论坛相见。

Stay in touch with Car Symposium with our new official Wechat account with exclusive articles, comments from Prof. Ferdinand Dudenhoeffer himself, and updates on the Car Symposium.

Car汽车论坛新开通了微信公众号，请关注了解更多论坛信息和德国“汽车教父”费尔迪南·杜登霍夫教授的文章和评论。

For inquiries in China please contact:

Kathrin Brueggemeier 白丽敏
Managing Director 董事总经理
Linda Fan 樊小丽
Project Manager 项目经理

Iris Yusi Zhang 张雨丝
Project Assistant 项目助理

Email: car-symposium@g-i-events.com

Beijing German-Inspired Events Services Co., Ltd
北京德创国际会议服务有限公司

